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A TISZA VOLÁNNÁL MÉG NEM DÖNTÖTTEK 
A SZTRÁJKRÓL 
Még mindig nem dőlt el, csatlakoz-
nak-e a Tisza Volán Zrt. dolgozói ah-
hoz az országos sztrájkhoz, amelyet 
január 30-ára hirdettek meg a szak-
szervezetek. A Tisza Volánnál tegnap-
ra ígért választ a szakszervezeti veze-
tő, Virágh István. De megkeresésünkre 
csak annyit közölt, hogy ma délelőtt 
folytatódnak a tárgyalások, az érdek-
képviselet felkészült a sztrájkra és a 
megegyezésre is. 

A SZEGEDI REPÜLŐTÉRRŐL 
A REGIÓRÁBAN 
Ma 13 óra 30 perckor ismét jelentke-
zik a Magyar Televízió l-es csatorná-
ján a Szegedi Stúdió körzeti maga-
zinja, a Regióra. A tar talomból: in-
dul a Trió eurorégiós magazin. Mikor 
lesz megegyezés a szegedi repülőtér 
működését illetően? A s túdióban a 
vitázó felek: a Szegedi Közlekedési 
Társaság és a Dél-vidéki Aero Club 
képviselője. Fekete Péter, a Békés 
Megyei Jókai Színház igazgatója 
élénken szorgalmazza színháza 
nemzetközi kapcsola ta inak felélesz-
tését. A szegedi, az újvidéki és a te-
mesvári körzeti s túdiók most induló 
közös műsorából az is kiderül , hogy 
a jelmezek kölcsönzésétől az elő-
adáscseréig sok minden belefér az 
együt tműködésbe . A szerkesztő: Sá-
ri Zsuzsa. 

NEM AZ ALSÓVÁROSI TEMETŐBEN 
Á L L A P L A K Á T 
A Fekete pont rovatunkban tegnap 
megjelent fotón úgy látszik, mintha a 
Szabadkai útra néző óriásplakát az al-
sóvárosi temető területén állna. Ba-
jusz János temetögondnok jelezte: a 
plakát valójában már a SZTE Juhász 
Gyula Pedagógusképző Kar szomszé-
dos gyakorlókertjében található. A te-
metőben reklámhordozók nincsenek. 
A tévedésért az érintettektől és olva-
sóinktól elnézést kérünk. 

AZ INFLUENZAJÁRVÁNY MIATT CSAK CSOMAGOT KÜLDHETNEK A SZEGEDI KÓRTERMEKBE 

Látogatók a klinikai kapun kívül 
A szegedi női klinikán és a volt ll-es 
k ó r h á z b a n szigorúan betartják a 
tegnaptól elrendelt látogatási t i l a l -
m a t , a z új klinika t ö m b j é b e n viszont 
sokkal n e h e z e b b megfékezni a l á t o -
gatókat. A h o z z á t a r t o z ó k sem m e -
hetnek a kórtermek közelébe, cso-
magot v i s z o n t küldhetnek a „ k a r a n -
t é n " m ö g é . 

A NŐI KLINIKÁNÁL IS MEGÁLLÍTJA A LÁTOGATÓKATA FELIRAT 

Dohányzó, feszülten várakozó apuká-
kat, hozzátartozókat láttunk a tegnap 
délelőtti látogatási időben a szegedi 
női klinika előtt, ahová reggeltől - az 
influenzajárvány miatt - csak a páci-
ensek léphetnek be. A látogatási tila-
lomról az ajtóra ragasztott hirdetmé-
nyek tájékoztatják az embereket. 

Az udvaron ácsorgott közel másfél 
órán át a volt sándorfalvi polgármes-
ter, Darázs Sándor is, aki vizsgálatra 
érkező menyét várta. Most ugyanis az 
ambulanciára is csak nők mehetnek 
föl. Darázs fia és menye apás szülésre 
készült eddig. A fiatalok remélik, há-
rom hét múlva, amikorra a szülés vár-
ható, ott lehet a várandós asszony 
mellett a férj is. 

Az apukák, rokonok előre nyomott 
címkét kapnak a portán, azzal láthat-
ják el a k ismamáknak, betegeknek 
szánt csomagokat. Ha már sok össze-
gyűlt, a beteghordók fölviszik a cím-
zetteknek - tudtuk meg egy apukától. 
A portás közben minden látogatót -
akik félpercenként nyitották a kaput -
megkérdezett, hogy hova készül. 

Ásványvizet, befőttet, kistévét ho-
zott, szennyest vitt el egy kétgyerekes 
apuka, akinek felesége koraszülés ve-
szélye miatt került a női klinikára. 
Szabó Gábor megérti a helyzetet, de 
nem örül neki. Azt mondta, még jó, 
hogy legalább telefonon tudják tartani 
a kapcsolatot - úgy nem terjed az inf-
luenza. 

Száz méterrel arrébb, az új klinikán 
sokkal nehezebb a portás feladata. 
Egyrészt legalább három bejárata van 
a kilenc klinikát magában foglaló épü-
letnek, másrészt a földszinti ambulan-
ciákra bárki bejöhet - onnan pedig 
lépcsőn, lifttel feljuthat a fekvőbeteg-
osztályokra. Ezért az egyes szinteken 
lévő klinikák ajtajára tették a figyel-
meztető táblákat. A traumatológiai, 
pszichiátriai, neurológiai és ortopé-
diai klinikán tilos, a gyerekpszichiátri-
án, a II. dialízis osztályon és az idegse-
bészeti klinikán tegnap még szabad 
volt a látogatás. 

A traumatológiai klinika főnővére 

Fotó: Schmidt Andrea 

mindenkit megkérdez, hogy hová 
megy - a kórtermekbe nem léphetnek 
látogatók. Szakáli Ferencné elmondta: 
ha kell, átveszik és továbbítják a bete-
geknek szánt csomagokat. 

A volt Il-es kórház portáján nem vol-
tak túl közlékenyek, de itt is felviszik a 
csomagot a fekvőbeteg-osztályokra. 
Az ambulanciákra itt is bemehet bár-
ki, ha előbb válaszol a portás kereszt-
kérdésére. Csikós József - aki feleségét 
hozta vizsgálatra - nem lepődött meg 
nagyon, hogy nem kísérhette föl asz-
szonyát. Azt mondta, a helyi hírekből 
napok óta sejteni lehetett, hogy látoga-
tási tilalmat rendelnek el Szegeden is. 

2 3 BANKJEGYVÍRUS. Világszerte e g y - e g y n a p gazdát cserélnek bank jegyek mil l ió i -
azok gazdái ped ig vírust . A genf i egyetemi kl inika kutatói fe l fedezték ugyanis, 
hogy n é h á n y in f luenzav í rus- törzs nemcsak ter jed a pap í rpénzekke l , de azokon 
több m i n t két hét ig képes é l e t b e n is m a r a d n i . 

TOMBÁCZ RÓBERT 

A KAMIONOS MÁR HAZAMENT, A BICIKLIS TÍZ NAPIG MÉG A KLINIKÁN GYÓGYUL 

Egy h ó n a p o t kell várni a hídra 
A j a n u á r elején t ö r t é n t Bertalan hídi 
baleset két súlyos sérültje már l á b a -
d o z i k , de a híd korlátját a f e n n t a r t ó 
Magyar K ö z ú t K h t . még m i n d i g nem 
állította helyre. A cég szerint a b o -
nyolult s z a k m u n k a miatt tart két 
h ó n a p i g a kétmillió forintba kerülő 
javítás. 

OOMBAI TiiNOE 
Török kamion szakította át a szegedi 
Bertalan híd korlátját január 7-e ködös 
hajnalán, és magával sodort egy ke-
rékpárost a mélybe. A biciklis 15 mé-
tert repült, de ő is és a kamionos is 
túlélte a balesetet. A 37 éves török so-
főr csipőmütétjét követően azóta el-
hagyhatta az traumatológiai klinika 
intenzív osztályát, sőt annyira fel-

ÍA baleset oka 
A híd korlát helyreál l í tására m é g bő egy h ó n a p o t kell vá rn i . A baleset okát - a 
megyei r e n d ő r - f ő k a p i t á n y s á g k ö z l e m é n y e szerint - szakértők vizsgálják, az 
el járás február végéig ta r t . Olvasóinkat is fogla lkoztat ta a baleset . Demeter 
Sándor - aki több évig a Tisza Volán baleseti he lysz íne lő jeként dolgozot t -
többször e l m o n d t a : szerinte a híd fennta r tó ja a felelős a tör téntekér t , m e r t n e m 
végezte el a t ö r v é n y b e n számára köte lezően előírt jégte len í tést . Úgy sejti, az 
esetet vizsgáló műszaki szakértő is megá l lap í t ja m a j d : egy 13 méteres szerelvény 
sónedves ú ton n e m pördül ki így. Tudomása szerint a h íd környéki térf igyelő 
kamerák is megerősítik, é j f é l után nem sózták az érintett szakaszt. 

épült, hogy már haza is utazhatott. 
Kiss Krisztiánt, a szegedi biciklist, akit 
a teherjármű magával sodort, súlyos 
fej- és bordasérülése miatt szintén az 
intenzív osztályon kezelték. A 31 éves 
férfi állapota fokozatosan javult, más-

A BICIKLISEKNEK ÉS A GYALOGOSOKNAK EL 
HELYSZÍNÉT 

KELL K E R Ü L N I Ü K A J A N U A R 7-1 BALESET 
Fotó: Segesvári Csaba 

fél hete átvitték a traumatológiai osz-
tályra. Érdeklődésünkre a klinikán el-
mondták, hét-tíz nap múlva ő is haza-
mehet. 

A 29 esztendős Bertalan híd 
„gyógykezelése" több időt vesz 
igénybe. A negyven méteren kisza-
kadt korlát és a kidöntött villanykaró 
még mindig hiányzik, átmenetileg 
szalagkorláttal torlaszolták el a lyu-
kat. Mi tart ilyen sokáig? Két héttel 
ezelőtt a fenntartó Magyar Közút Kht. 
regionális főmérnökségén azt közöl-
ték, hogy a baleset után egy héttel 
tudják csak összetrombitálni a szak-
embereket a helyszínre. Eltelt egy 
újabb hét, még mindig ott éktelenke-
dik a lyuk. 

Szőnyi Zsolt szóvivő közölte: - A 
hídkorlát egyedi kiképzésű, nagy tö-
megű elem, amit külön kell legyár-
tatni, és csak ezt követően lehet 
beemelni a helyére. Január 17-én 
kaptunk árajánlatokat az ezt a speci-
ális munkát elvégezni képes kivitele-
zőktől. A legkedvezőbb ajánlattevő-
vel a szerződéskötés fo lyamatban 
van, a vállalt gyártási idő három hét, 
amit a korlát beemelése követ. Ter-
veink szerint legkésőbb február vé-
gére megtörténik a szakszerű helyre-
állítás. A költsége várhatóan megha-
ladja a kétmillió forintot - mondta a 
szóvivő. 

Teljes a gyermekfertőző-
ellátás Szegeden 
A „Felfüggeszthetnek tíz kórházi rész-
leget" című írásunkban tegnap - a ré-
giós ÁNTSZ pontatlan közlése miatt -
helytelenül írtuk, hogy a gyermek f e r -
t ő z ő osztályról hiányzik egy elkülönítő 
kórterem. A hiányosság valójában a 
felnőtt f e r t ő z ő részlegre vonatkozik. 

MUNKATÁRSUNKTÓL 
Túri Sándor, a szegedi gyermekklini-
ka vezetője elmondta: a volt újszegedi 
gyermekkórházban, a gyermekklinika 
B részlegében két éve közadakozásból 
alakítottak ki egy 18 ágyas gyermek 
fertőző osztályt, 15 millió forintból fel-
újították a volt anyaszállást, majd 10 
millióból egy emeleti részleget is ki-
alakítottak - mindkét szinten található 
elkülönítő szoba. A súlyos állapotú, 
fertőző betegségben szenvedő kicsik 
számára négy éve a gyermekklinika 
szegedi épületében hoztak létre szep-
tikus intenzív részleget. Azaz minden 
módon felkészültek a fertőző beteg 
gyerekek fogadására - hangsúlyozta a 
professzor. Az újszegedi részlegen két 
infektológus szakorvos dolgozik, a ré-
giós szakfelügyelő főorvos 2007 szép-
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temberében javasolta a részlegre ki-
adott ideiglenes engedély véglegesíté-
sét - ez folyamatban van. 

A professzor elmondta: két gyermek-
gyógyász rezidensét szerette volna átmi-
nősítetni fertőző rezidenssé - erre azon-
ban nem adtak lehetőséget. Emiatt két 
éven belül veszélybe kerülhet a szegedi 
és ezzel együtt a teljes dél-alföldi gyer-
mekfertőzö-ellátás, a jelenlegi szakor-
vosok ugyanis elérik a nyugdíjkorhatárt. 

BEINDULT A VÉGLEGESÍTÉS. Mucsi 
Gyula, a régiós ÁNTSZ tiszti főorvosa 
hangsúlyozta: 2006 decemberében 
a szegedi klinika bejelentette, hogy 
részben kialakították az intenzív 
osztályon előírt zsilipet. A „részben" 
szó miatt 2007 j a n u á r j á b a n új, de 
továbbra is ideiglenes működési e n -
gedélyt adtak ki, ami t a klinika n e m 
kifogásolt. Idén j a n u á r első fe lében 
jár tak újra az intenzíven, s mivel a 
jelenlegi feltételek már megfele lnek 
az előírásoknak, az engedély v é g l e -
gesítése fo lyamatban van . 

Tanuk Török Mark ügyéről 
MUNKATÁRSUNKTÓL 
A tanúk meghallgatásával folytatódott 
tegnap Török Márk, a Szegedi Tudo-
mányegyetem EHÖK-elnökének fe-
gyelmi tárgyalása. A jogorvoslati bi-
zottság a diákvezért, továbbá Szabó 
Józsefet, az egyetem sportközpontjá-
nak vezetőjét és Majó Zoltánt, a TIK 
fejlesztési igazgatóját hallgatta meg. 
Csütörtökön két vádpont volt napiren-
den: a sportközpont ügye és a TIK-ben 
megesett dohányzás. 

Szabó elmondta: szerinte az EHÖK 
nem a törvényes úton szeretett volna 

többséget szerezni az Universitas 
Sport Club elnökségében, hanem az-
zal, hogy nem ellenjegyzett egy szám-
lát. Török nehezményezte, hogy nem 
láttak bele a klub működésébe, amely 
szerinte nem menedzsment szemlélet-
tel működött. 

Majótól Török arról érdeklődött, ha 
valóban köztudott volt, hogy ö dohány-
zik az épületben, miért nem kapott ez-
zel kapcsolatos írásbeli felszólítást. Ma-
jó azt válaszolta: ez nemcsak jogi, ha-
nem erkölcsi kérdés is. Az ülés folytatá-
sát a bizottság keddre napolta el. 


